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Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget viser til sak 02/23 og oversender saken til kommunestyret med følgende 
forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret slutter seg til kontrollutvalgets vurderinger i sak 02/23. 
2. Kommunestyret finner at det ikke har tilkommet nye opplysninger eller forhold som 

nødvendiggjør videre utredning eller behandling. Kommunestyret anser saken som 
avsluttet.  

 
Vedlegg 
særutskrift sak 54-22 med vedlegg 
Særutskrift sak 02-23 med vedlegg 
 
Saksopplysninger 
I kontrollutvalgets møte 26.10.22 (sak 54/22) behandlet kontrollutvalget en henvendelse fra 
en innbygger vedrørende en gammel kjøpsavtale om tomt til Stavkirke på Hindrem. 
Henvendelsen gjaldt i korte trekk en avtale om kjøp/salg av tomt i forbindelse med bygging 
av Hindrem Stavkirke, og spørsmål om oppfyllelse av kjøpsavtalens punkt 4. Kontrollutvalget 
ønsket å se på avtalen og etablert ledningsnett over området for å se om dette samsvarer, 
og fattet følgende vedtak i møtet:  
  

1. Utvalget ber om at administrasjonen oversender avtalen og kartutsnitt over VAanlegg 
til sekretariatet så snart som mulig.  

2. Kontrollutvalget behandler saken i utvalgets første møte i 2023 
 
I kontrollutvalgets møte 18.01.2023 (sak 02/23) behandlet kontrollutvalget saken på nytt. 
Utvalget fikk i møtet en orientering fra kommunedirektøren v/arealsjef Tore Solli om 
administrasjonens syn på saken. Det ble påpekt fra kontrollutvalgets leder at det er viktig at 
kommunen erkjenner at de har ansvar for anlegget slik det ble gjort den gangen og slik det er 
i dag. Dette ble bekreftet av administrasjonen. Kontrollutvalget fattet følgende vedtak i møtet: 
  

1. Kontrollutvalget vil påpeke at kommunen har akseptert og godkjent det praktiske 
arbeidet som er gjennomført.  

2. Kontrollutvalget er gjort oppmerksom på at avtalen ikke er fulgt 100 %, men 
intensjonen er ivaretatt.  

3. Kontrollutvalget ber om at kommunen i fremtiden sørger for å besvare henvendelser 
fra innbyggere på en god måte i tråd med god forvaltningsskikk. 

 
I ettertid av behandlingen i kontrollutvalget har det vært ønskelig fra utvalget og andre at 
saken også avsluttes i kommunestyret. Ordfører Bjørnar Buhaug har bedt om at 
kontrollutvalget i så fall fatter et formelt oversendelsesvedtak med forslag til vedtak. 
 
Konklusjon 
Saken settes opp som sak på nytt i kontrollutvalget som en ren oversendelsessak. 
Sekretariatet anbefaler kontrollutvalget å fatte vedtak om oversendelse til kommunestyret 
med forslag om at saken anses som avsluttet.  
 



 


